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پیگیری  دریافت مجوز  از 
وزارتخانه برای راه اندازی مرکز 

پیوند قلب در کرمانشاه
درمان  معاون   : ابتکار   – کرمی   – کرمانشاه 
دانشگاه علوم پزشکی کرمانشاه با اشاره به آماده 
سازی زیرساخت ها برای راه اندازی مرکز پیوند 
زمینه  این  در  مشکلی  گفت:  استان  در  قلب 
نداریم و تیم پیوند هم در حال شکل گیری است 
و تنها کارهای مربوط به اخذ مجوز باقی مانده 
است. دکتر پرویز صوفیوند با اشاره به ضرورت 
راه اندازی مرکز پیوند قلب در استان گفت: در 
حال حاضر سه پیوند کلیه، قرنیه و مغز استخوان 
در استان انجام می شود و اگر بتوانیم پیوند قلب 
را هم در استان راه اندازی کنیم دیگر نیازی به 
اعزام بیماران مرگ مغزی شده به تهران برای 
اهدای عضو نداریم و می توانیم در همین استان 
کار اهدای عضو را انجام دهیم. صوفیوند گفت: 
در همین راستا پیگیر جدی راه اندازی مرکز پیوند 
قلب هستیم و زیرساخت ها و تجهیزات آن هم 
است.وی  شده  فراهم  خوبی  حد  تا  استان  در 
افزود: پیش از این فلوشیپ نارسایی قلب را در 
تیم پیوند کم داشتیم که هم اکنون تامین شده و 
عملا تیم پیوند در حال شکل گیری است. معاون 
درمان دانشگاه علوم پزشکی کرمانشاه گفت: در 
حال حاضر تنها چالش ما در این زمینه بحث 
پیگیر  که  است  بهداشت  وزارت  از  مجوز  اخذ 
به محض  آن هستیم. صوفیوند گفت:  جدی 
دریافت این مجوز آخرین اقدامات صورت گرفته 
و مرکز پیوند قلب استان ظرف مدت کوتاهی راه 

اندازی خواهد شد.

استاندار یزد:
سیاست استان، طرداتباع غیر مجاز 

وساماندهی اتباع مجاز است
در  یــزد  استاندار  مقدم-  سیماصادقی  یزد- 
دیدار با دانشـجویان دانشگاه یزد به مناسبت روز 
دانشــجو، مسائل و مطالبات آنها را پاسخ گفت.

مهران فاطمی با اشاره به مطالبه برگزاری جلسات 
با اقشار مختلف جامعه و مطالبه گران، گفت: 
طبق برنامه ریزی انجام شده طی مقاطع زمانی 
مختلف با بیش از 400 تشکل و مجموعه در حوزه 
های گوناگون نشست برگزار شده استاستاندار یزد 
از امید و عدالت به عنوان دو مسئله مهم مطرح 
شده در این نشست یاد کرد و افزود: عدالت؛ امید 
ایجاد می کند و امید هم نتیجه تحقق عدالت است 
و دانشجویی می تواند به جامعه امید دهد که خود 
امید داشته باشد.وی در پاسخ به این مسئله که 
لازمه شرکت در فعالیت های دانشجویی، ایجاد 
اتفاقا  گفت:  است،  دانشجویان  بین  در  انگیزه 
دانشجویان  پذیری  باعث جامعه  همین حضور 
شده و بیشتر مسئولین و سیاسیون امروز فعالین 
دانشجویی دیروز بودند که از فوق برنامه ها به 
جایگاه  داشتن  فاطمی  کردند.  استفاده  درستی 
را  التحصیلی  فارغ  از   پس  جامعه  در  مناسب 
یکی از مهمترین اهداف و آرزوهای دانشجویان 
دانست و تصریح کرد: کسانی که توان خود را به 
مباحث علمی محدود و سایر ابعاد وجودی خود 
را در فوق برنامه ها تقویت نمی کنند با مسائلی 
روبرو خواهند شد. وی با اشاره به اهمیت مسئله 
عدالت اجتماعی گفت: اولویت اول استان توسعه 
متوازن و توجه به مناطق کمتر برخوردار بوده و 
 400 از  تومان  میلیارد   ۸0 ابلاغیه،  آخرین  طبق 
شهرستان  به  استان  کل  اعتبار  تومان  میلیارد 
های خاتم و مروست اختصاص داده شده است.

عالی ترین مقام اجرای استان در همین راستا ادامه 
داد: ضریب جینی که شاخصی برای اندازه گیری 
عدالت اجتماعی است در استان یزد کاهش پیدا 
کرده است. استاندار یزد با اشاره به اقدامات بسیار 
مناسب انجام شده برای تسهیل ازدواج جوانان، 
گفت: برای تسهیل و زمینه سازی ازدواج جوانان 
برای هر جوان یزدی 200 متر زمین و 550 میلیون 
تومان وام ساخت در نظر گرفته شده است. وی 
در واکنش به این سوال که چرا به مسائل دانشگاه 
علم و هنر یزد رسیدگی نمی شود پاسخ داد: بر 
اساس قوانین موجود دانشگاه های غیر انتفاعی 
نظیر دانشگاه علم و هنر خود گردان بوده و امکان 
استفاده از بودجه های عمومی را ندارند. فاطمی 
همچنین اختصاص خوابگاه برای دانشگاه های غیر 
حضوری مانند پیام نور را تخلف قانونی دانست و 
افزود: با این وجود تدابیری برای بخشی از قسمت 
های این دانشگاه اندیشیده شده اما اختصاص 
بودجه دولتی برای آن از نظر قانونی امکان پذیر 
نیست. وی در ادامه با اشاره به مسائل متعدد 
دهه  چهار  طی  استان  در  خارجی  اتباع  حضور 
گذشته اظهار داشت: در این دولت، ضمن تعریف 
شناسه یکتا برای اتباع، اطلاعات هویتی و سیم 
کارت و حساب بانکی بر روی آن قرار می گیرد و 
علاوه بر کنترل آنها، مالیات نیز پرداخت می کنند.

بازدید سرگروه های علمی،پژوهشی 
دانش آموزی خوزستان از شركت 

بهره برداری نفت و گاز كارون

های  سرگروه   : محمدی  رسول  سید  اهواز- 
استان  آموزی  دانش  علمی،پژوهشی حوزه های 
از  پیشرفت"  "راهیان  اردوی  قالب  در  خوزستان 
تاسیسات شركت بهره برداری نفت و گاز کارون 
های  سرگروه  از  نفر   30 تعداد  نمودند.  بازدید 
استان  آموزی  دانش  علمی،پژوهشی حوزه های 
خوزستان و جمعی از مسئولان بسیج دانش آموزی 
در اردوی راهیان پیشرفتی که در مجموعه صنعتی 
شماره 3 شرکت بهره برداری نفت و گاز کارون بر 
گزار شد حضور یافتند و ضمن بازدید از تاسیسات 
نفت و گاز، با دستاوردهای صنعت نفت در دوران 
پس از پیروزی انقلاب اسلامی آشنا شدند. در این 
بازدید علمی بهروز تقی محب رئیس روابط عمومی 
شرکت بهره برداری نفت و گاز كارون اهمیت و 
جایگاه منابع ملی، فرآیند تولید ؛ تفکیک و انتقال 
نفت و گاز و همچنین دستاوردها و توانمندی های 
صنعت نفت بعد از پیروزی انقلاب اسلامی را برای 
حاضرین تشریح کرد و به سئوالات آنان پاسخ داد 
و پایان بخش این اردو ضیافت ناهار شرکت بهره 
برداری نفت و گاز كارون برای این آینده سازان 
کشور بود. شركت بهره برداری نفت و گاز كارون 
بردار شرکت ملی مناطق  بهره  بزرگترین شرکت 
نفتخیز جنوب است که با توان تولید حدود 27 
راهبری  مسئولیت  کشور  کل  خام  نفت  درصد 
و تولید صیانتی نفت، گاز و مایعات گازی را از 
میادین تحت سرپرستی با رعایت الزامات ایمنی و 

محیط زیستی را برعهده  دارد.

مدیرعامل شرکت برق منطقه ای 
خوزستان خبر داد :

انجام پوشش عایقی شش پست سیار 
برای مقابله با خطرات احتمالی 

ریزگردها
از  منطقه ای خوزستان  برق  مدیرعامل شرکت 
انجام پوشش عایقی شش پست سیار برای مقابله 
با خطرات احتمالی ریزگردها خبر داد. علی اسدی 
بیان کرد: با توجه به وقوع ریزگردها و اثراتی که این 
آلودگی بر روی شبکه دارد و خطر خاموشی های 
ناخواسته را افزایش می دهد، شش پست سیار این 
شرکت پوشش عایق شد.وی با بیان اینکه ارزش 
سرمایه گذاری این اقدامات ۱0 میلیارد ریال بوده 
است، تصریح کرد: پست های سیار ۱32 به 33 
کیلوولت مذکور در اهواز، هویزه، شادگان، رامین، 
اندیمشک، هویزه و دهدشت پوشش عایقی شده 
است. مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان 
مقره های  روی  بر  پوشش  این  کرد:  تصریح 
تجهیزات و بوشینگ  ترانس های پست های سیار در 
کمترین زمان ممکن صورت پذیرفته است. به گفته 
اسدی، در کنار افزایش ظرفیت در شبکه، یکی از 
اقدامات اساسی این شرکت حفظ شبکه موجود و 
کاهش اثرات محیطی بر روی آن است و پوشش 
عایقی مقره های خطوط و پست های برق به همین 
دلیل در حال انجام است. شرکت برق منطقه ای 
استان   2 در  برق  انتقال  مسئولیت  خوزستان 
خوزستان و کهگیلویه و بویراحمد را بر عهده دارد.

تجهیزشهرک صنعتی آقچلی 
شهرستان گنبد به فیبر نوری مخابرات 
یعقوبی-زیرساخت  سادات  گرگان-فیروزه 
فیبرنوری در شهرک صنعتی آقچلی و بخش هایی 
از نقاط شهرستان گنبد توسط مخابرات ، توسعه 
مخابرات  عمومی  روابط  اداره  گزارش  به   . یافت 
و  گنبد  آقچلی  صنعتی  شهرک  گلستان  منطقه 
بخشی از این شهرستان توسعه فیبرنوری انجام شد 
.  حیدر خسروی رئیس مخابرات شهرستان گنبد 
با بیان اینکه یکی از اولویت ها و برنامه های مهم 
مخابرات استان توسعه فیبر نوری در شهرک های 
صنعتی است افزود: توسعه فیبر نوری در شهرکهای 
صنعتی استان با هدف توسعه زیر ساخت های 
ارتباطی انجام می شود.وی با تاکید به اینکه توسعه 
فیبر نوری در شهرک های صنعتی بزرگ استان در 
اولویت است، اطرنشان کرد: با تحت پوشش قرار 
گرفتن واحدهای صنعتی ، تمامی واحدها از هردو 
سرویس اینترنت پرسرعت FTTH  و دیتا خریداری 

کرده و از آن استفاده نمایند .

 کامبیز نرماشیری در نشست خبری با اصحاب 
رسانه که در سالن اجتماعات دانشگاه آزاد اسلامی 
اکنون  هم  اظهارکرد:  شد  برگزار  زاهدان  واحد 
در  دانشجو  هزار   32 بلوچستان  و  سیستان  در 

دانشگاه های آزاد اسلامی در حال تحصیل هستند.
وی با اشاره به اینکه در حال حاضر 40 درصد از 
دانشجویان کل کشور در دانشگاه آزاد اسلامی در 
حال تحصیل هستند افزود: بیش از 30 درصد از 
دانشجویان سیستان و بلوچستان نیز در دانشگاه 
آزاد اسلامی مشغول به تحصیل هستند که می توان 
گفت این دانشگاه نقش مهمی در تعلیم و تربیت 

افراد دارد.
رئیس دانشگاه آزاد اسلامی سیستان و بلوچستان 
اسلامی  آزاد  دانشگاه  داد:  ادامه  زاهدان  واحد  و 
توانسته از مقبولیت زیادی بین خانواده ها به دلیل 
کیفیت بالای آموزشی و استفاده از اساتید مجرب 

برخوردار شود.
وی با اشاره به اهدافی که دانشگاه آزاد اسلامی در 
سند توسعه و تعالی که در سال ۱400در این دانشگاه 
تدوین شده خاطرنشان کرد: بر اساس این سند پنج 
ساله دانشگاه آزاد اسلامی باید روی محوری که در 

این سند مشخص شده حرکت کند.
نرماشیری تصریح کرد: دانشگاه های آزاد اسلامی 
استان ها هر ساله بر مبنای رسیدن به این اهداف 
ارزیابی می شوند که این اهداف قطعاً باعث تحول 
دانشگاه های آزاد خواهد شد. وی ادامه داد: یکی از 
مواردی که در سند توسعه و تعالی دانشگاه ها تدوین 
شده در رابطه با بحث آموزش و پژوهش است که 
به سمت  آموزش محور  از  باید  آزاد  دانشگاه های 

دانشگاه کارآفرین تغییر رویه دهند.
زاهدان  واحد  اسلامی  آزاد  دانشگاه  رییس 
خاطرنشان کرد: هم اکنون در دانشگاه ها یک سری 
افراد به عنوان دانشجو در حال تحصیل هستند که 
باید پس از فارغ التحصیلی مشکلات جامعه را حل 
کنند، متاسفانه بیشتر فارغ التحصیلان نمی توانند 

برای اشتغال جذب بازار کار شوند.
وی تصریح کرد: برای حل این مشکل، براساس 
سری  یک  شده  تبیین  که  تعالی  و  توسعه  سند 
دانشکده های تخصصی تشکیل می شود که تمام 

زیر مجموعه های مرتبط با یک رشته در داخل آن 
این  در  که  دانشجویانی  تا  گیرند  قرار  دانشکده 
همزمان  صورت  به  می کنند  تحصیل  دانشکده ها 

بحث آموزش و مهارت آموزی را خواهند داشت.
نرماشیری عنوان کرد: بازار کار دانشجویان توسط 
دانشگاه شناسایی می شوند بنابراین دانشجو از بدو 
ورود به دانشگاه شروع به کسب مهارت خواهد کرد.
وی گفت: یکی از موفقیت های رشته های پزشکی و 
پیراپزشکی این است که دانشجویان هنگام تحصیل 
آموزش  همزمان  و  شده  بیمارستانی  محیط  وارد 
می بینند، این دانشجویان پس از فارغ التحصیلی 

بقیه  در  اما  شوند  بیمارستان ها  جذب  می توانند 
رشته ها این موضوع وجود نداشت.

ادامه  زاهدان  واحد  آزاد اسلامی  دانشگاه  رییس 
اتمام  از  پس  رشته ها  بقیه  التحصیلان  فارغ  داد: 
درس برای جذب بازار کار با مشکل مواجه می شدند 
چرا که صاحبان کار از آنها سابقه کار می خواستند 
اما با این طرح دانشجویان در زمان تحصیل همزمان 
و  کرد  خواهند  کسب  حرفه ای  سابقه  سال  چهار 

مستقیم وارد بازار کار می شوند.
به  محور  آموزش  از  رویه  تغییر  کرد:  اظهار  وی 
دانشگاه کارآفرین و تربیت فارغ التحصیلان دارای 

مهارت یکی از مبناهای مهم در سبد توسعه و تعالی 
دانشگاه آزاد اسلامی است.

و  صنعت  ارتباط  کرد:  خاطرنشان  نرماشیری 
دانشگاه در حد شعار باقی مانده این دو باید با هم 
همکاری کنند دانشگاه باید پیش قدم شود و صنعت 
از آن استقبال کند؛ ارتباط صنعت و دانشگاه امری 

طبیعی است که باید تقویت شود.
وی گفت: سندی که برای دانشگاه در نظر گرفته 
شده قطعاً دانشگاه را متحول می کند که اگر در این 
زیادی  برسیم موفقیت  آن  به 20 درصد  پنج سال 

کسب خواهیم کرد.

رئیس دانشگاه آزاد سیستان و بلوچستان عنوان کرد:

دانشگاه آزاد در مسیر مهارت آموزی قرار گرفته است
 زاهدان  حسین شکوهی فر: رئیس دانشگاه آزاد اسلامی سیستان و بلوچستان گفت: بر اساس سند توسعه و تعالی پنج ساله که در دانشگاه های 

سراسر کشور تبیین شده دانشگاه آزاد این استان در مسیر مهارت آموزی قرار گرفته است.

دانشگاه 
آزاد اسلامی 

توانسته از 
مقبولیت 

زیادی بین 
خانواده ها به 
دلیل کیفیت 

بالای آموزشی 
و استفاده از 

اساتید مجرب 
برخوردار شود

رئیس شورای اسلامی کمالشهر
آموزش صحیح متضمن رشد و پیشرفت پرشتاب جامعه است

رمضان شهبازی در جلسه رسمی شورای اسلامی که با حضور مهندس نصر 
بنیانگذار خیریه نصر و مشاورین وی در آموزش و پرورش ،شهردار و 
اعضای شورای اسلامی برگزارشد ضمن ابراز خرسندی از حضور خیرین  
در کمالشهر و خیرات وبرکات این عزیزان در عرصه های مختلف بویژه 
گسترش فضاهای آموزشی ، ورزشی و فرهنگی گفت:برکسی پوشیده 
نیست علم و آگاهی و آموزش صحیح ،به عنوان ارکان اصلی سازندگی 
جامعه بسیار حائز اهمیت بوده و مدیریت شهری قطعا برای پیشبرد 
اهداف فرهنگی و آموزشی خود نیازمند حضور پرشور خیربن گرامی و 
مدیران ذیربط به عنوان بازوان توانمند گسترش علم و آگاهی در جامعه،می 
باشد. به گزارش روابط عمومی شورای اسلامی کمالشهر -  رئیس شورای اسلامی 
کمالشهربا اشاره به اجرای پایلوت طرح علمی آموزشی سه سالانه گفت:طرح پیشنهادی اردوی علمی که 
مقرر است بصورت پایلوت در کمالشهر انجام پذیرد،بسیار در امر آموزش مفید و کاربردی خواهد بود و 
پس از حصول نتیجه مطلوب ،قطعا گسترش یافته و این اردو در تمامی مدارس سطح شهر انجام خواهد 
پذیرفت. شهبازی در ادامه گفت:این طرح شامل برگزاری کلاسهای رایگان کنکورهمراه با تغدیه و برگزاری 
دوره های مشاوره رایگان برای دانش آموزان، با همکاری بنیاد خیریه نصر و در دو دبیرستان دخترانه 
حضرت زینب)س(و پسرانه مالک اشتر ،از پایه اول دبیرستان تا پایه سوم و سه روز در هفته بمدت 
3سال برگزار خواهد شد. وی افزور:بارعلمی این کلاس های آموزشی قطعا در پیشبرد اهداف علمی مفید 
و بسیار تاثیرگذار خواهد بود. شهبازی در ادامه خاطر نشان کرد:دانش آموزان در این طرح با روش های 
نوین،آموزش تکمیلی را دریافت خواهند نمود. ریس شورای اسلامی در خاتمه گفت:مدیریت شهری با 
نگرشی ظریف تر به مقوله آموزش می پردازد زیرا معتقد است آموزش صحیح و پرورش درست،می تواند 

مهترین عوامل سازندگی هرجامعه یعنی پتانسیل جوان خود را،با قدرت علمی بالاتر به عرصه فرا خواند.

رئیس کمیسیون سلامت ،محیط زیست و خدمات شهری شورای اسلامی شهر کرج :
مرکز دفن حلقه دره و کارخانه کمپوست بروزرسانی میشود

رئیس کمیسیون سلامت ،محیط زیست و خدمات شهری شورای اسلامی 
با  از بروزرسانی مرکز دفن حلقه دره و کارخانه کمپوست  شهر کرج 

اولویت احداث دو خط پردازش و کمپوست خبر داد.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی شورای اسلامی شهر کرج؛ جواد 
چپردار رئیس کمیسیون سلامت ،محیط زیست و خدمات شهری 
شورای اسلامی شهر کرج در بیست و هشتمین جلسه کمیسیون به 
طرح و بررسی نامه شهرداری اشاره و اظهارداشت :خط جهش کیمیا 
کارخانه کمپوست واقع در مرکز حلقه دره دارای عمری بیش از بیست 
و پنج سال میباشد و به دلیل آنکه اولین خط بومی سازی شده بود هرگز 
نتوانست به حداکثر ظرفیت خود برسد و به قابلیت بهره برداری مجدد را ندارد.
 رئیس کمیسیون سلامت ،محیط زیست و خدمات شهری شورای اسلامی شهر کرج اذعان کرد: 
در این لایحه شهرداری درخواست کرده تا در صورت صلاحدید اعضای شورای شهر نسبت به خرید 
تجهیزات و راه اندازی دو خط با ظرفیت مجموعا پانصد تا شش صد تن در دو فاز اقدام کند لذا در 
کمیسیون مطرح و اعضای کمیسیون با اکثریت آرا موافقت نمودند که موضوع ابتدا در جلسه هیت 
مدیره سازمان مدیریت پسماند مطرح و بعد از تصویب جهت طرح و اتخاذ تصمیم به کمیسیون 

سلامت ،محیط زیست و خدمات شهری شورای اسلامی شهر ارسال شود .
 رئیس کمیسیون سلامت ،محیط زیست و خدمات شهری شورای اسلامی شهر کرج  در این 
کمیسیون در خصوص خرید ماشین آلات عمرانی و خدماتی تاکید کرد: با توجه به عمر بالای ناوگان 
ماشین آلات خدمات رسان و کاهش هزینه اجاره ماشین آلات بخش عملکردی و قابل توجهی از ماشین 
آلات خدمات رسان این سازمان دارای عمری بیش از بیست سال میباشند و از نظر بصری و عملیاتی 

در هنگام تردد به هیچ عنوان زیبنده و کارآمد در مدیریت شهری نیست.

با پایان یافتن پیک مصرف برق تابستان
آغاز فصل تعمیرات واحد های تولید برق در نیروگاه رامین اهواز

اهواز- سید رسول محمدی :  این نیروگاه پس از گذر موفقیت آمیز از پیک 
برق تابستان سال ۱402 برنامه های تعمیراتی فشرده ای را جهت تقویت 
سطح تولید این انرژی حیاتی در تابستان ۱403 و پیک برق آتی آغاز 

کرده است. 
محسن حافظی مدیرعامل نیروگاه رامین با اعلام این خبر گفت: 
از  هدفمند  عملیاتی  های  برنامه  اجرای  و  چالشها  رفع  بر  تمرکز 
رویکردهای ما جهت تقویت سطح تولید برق و پشتیبانی از شبکه 
و تجربه  بر دانش  تکیه  با  برق کشور است و خرسندیم  سراسری 
همکاران تلاشگر خود توانستیم در تابستان سال جاری شاهد افزایش 
تولید برق به میزان 400 مگاوات ساعت نسبت به مدت مشابه سال گذشته 
با کاهش دمای هوا و مصرف  بر همین اساس همزمان  نیروگاه رامین گفت:  باشیم.  مدیرعامل 
انرژی برق برنامه های تعمیراتی متعددی را بصورت تعمیرات اساسی ، تعمیرات میان دوره ای و رفع 

محدودیت را پیش بینی کردیم.
مدیر عامل نیروگاه رامین افزود: مهمترین برنامه تعمیراتی این نیروگاه در فصل پاییز  و زمستان ، 
تعمیرات اساسی واحد 305 مگاواتی شماره 2 و تعمیرات میان دوره ای واحد های یک و سه است که 
آنها را اجرایی نمودیم و جهت تعمیرات میان دوره ای و رفع محدودیت سایر واحدهای نیروگاه رامین نیز 

برنامه ریزی های لازم را صورت داده ایم. 
وی اظهار امیدواری کرد : با اجرای این برنامه ها شاهد بهبود تولید برق و پایداری بیشتر شبکه 

سراسری جهت خدمت رسانی به مردم و صنایع در ایام پیش رو و تابستان ۱403 باشیم.
لازم بذکر است نیروگاه رامین اهواز با دارا بودن 6 واحد تولیدی بزرگترین نیروگاه بخاری کشور است و 

نقش مهمی در تامین برق مردم و صنایع و  پشتیبانی از شبکه سراسری برق ایفا می نماید.

مدیرکل مدیریت بحران استان اصفهان گفت: شهرداری اصفهان 
باید ناوگان فرسوده حمل و نقلی را از رده خارج کند و یک هزار 

دستگاه اتوبوس و 5 هزار تاکسی نو را به این ناوگان تزریق کند.
منصور شیشه فروش در نشست آنلاین شهر دودی که به میزبانی 
دانشگاه صنعتی اصفهان برگزار شد، اظهار کرد: اصفهان در منطقه 
خشک و بیابانی واقع شده و علت آن خشکی هوا بع دلیل کمبود 
بارش است به طوری که از اول سال زراعی در اصفهان 23 میلیمتر 

بارش اتفاق افتاده است.
وی در خصوص وضعیت کیفی هوای اصفهان نیز ابراز کرد: در 6 
ماه اول سال اصفهان 53 روز هوای ناسالم برای عموم را تجربه کرد 
و علت آن کانون های گرد و غباری است که اطراف اصفهان شکل 
گرفته چرا که بیش از 30 درصد از اصفهان مساحت بیابانی است.

مدیرکل مدیریت بحران استان اصفهان اظهار کرد: تالاب بین المللی 
گاوخونی با وسعت 47 هزارهکتار سهمی از حقابه زاینده رود نداشته 

و این شرایط موجب شده افزایش کانون های بیابان زایی را در منطقه 
داشته باشیم. شیشه فروش با اشاره به علل آلودگی هوا در نیمه اول 
و دوم سال تصریح کرد: نیمه اول سال علت آلودگی هوا کانون های 
گردوغبار است که از کانون های فرسایش بادی اطراف شکل می گیرد 
و نیمه دوم سال علت آلودگی هوا سکون و پایداری مطلق جو و 
تجمیع آلاینده های ناشی از خودروها است. وی افزود: در چنین 
شرایطی به ما گفته می شود که باید با این اقلیم سازگار شوید، با 
این روش که بتوانیم آمایش سرزمین را در بارگذاری جمعیت و 
سکونت گاه ها رعایت کنیم و بتوانیم صنایع پاک را شکل بدهیم و 
کمترین خروجی آلاینده ها را از منابع متحرک و ثابت داشته باشیم.
مدیرکل مدیریت بحران استان اصفهان تاکید کرد: این چنین 
نیست که ما نشسته باشیم تا بحران اتفاق بیفتد و تعطیل کنیم بلکه 
فضای کار در کشور به این نحو است که مسؤولیت هربخشی را به 
قسمتی داده اند و بخش آلودگی هوا به سازمان محیط زیست داده 
شده چرا که این سازمان باید از آب و خاک و هوا حفاظت کند و 

سایر دستگاه ها در این امر به او کمک کنند.
وی افزود: از جمله موضوعاتی که در مدیریت بحران به دنبال آن 
هستیم علت یابی است چراکه تا ندانیم مشکل کجاست نمی توانیم 

راهکار اساسی برای رفع مشکل را پیشنهاد بدهیم.
شیشه فروش ادامه داد: این بحث در استانداری سیاست گذاری 
شد و طی سه سال گذشته تابحال چهار مطالعه در حوزه آلودگی 
هوا توسط سازمان محیط زیست کشور، شهرداری، محیط زیست 
و هواشناسی شکل گرفت. وی به خروجی این مطالعات اشاره کرد 
و گفت: خروجی این مطالعات منشایابی بود که ببینند کدامیک از 
بخش ها سهم بیشتری در انتشار آلاینده ها دارند آیا سراغ خوردوها، 

صنایع یا کوره های آجر یا نیروگاه ها برویم.
مدیرکل مدیریت بحران استان اصفهان اظهار کرد: این خروجی 
تبدیل به سناریو شد و امروز می توانیم بگوییم اولین استانی هستیم 
کنترل  و  پیشگیری  برای  اساسی  راهبردهای  و  این سناریوها  که 
آلودگی هوا تدوین شده و در آن دستگاه هایی مانند استاندارد، 
شهرداری ها، جهادکشاورزی، صنایع معادن، شهرک های صنعتی، 
که  شده  مشخص  دیگر  دستگاه های  از  بسیاری  و  نیروگاه ها 
انجام بدهند.وی تصریح کرد: در پی مطالعات  باید  اقدامی  چه 
انجام شده دعوت شد از سازمان ریاست محیط زیست کشور و 
جلسه کارگروه آلودگی هوا با حضور وی برگزار شد و از دل این 
تصریح  آمد. شیشه فروش  بیرون  اساسی  راهکار  مطالعات چند 
کرد: در این راهکارها بیان شد که باید برای ناوگان حمل و نقل 
شهر اقدام صورت گیرد چرا که حدود ۱۸0 هزار خودروی فرسوده 
در اصفهان است که کشور حتماً باید تسهیلاتی ویژه برای خروج 
خودروهای فرسوده در اصفهان اقدام کند. وی ادامه داد: دومین 
راهکار این است که قرار شد ۱000 دستگاه اتوبوس به ناوگان حمل 
و نقل عمومی شهر اصفهان و 5000 هزار تاکسی تزریق و تعویض 
شود چراکه این ناوگان فرسوده است و باید تعویض و استاندارد 
خاطرنشان  استان  بحران  مدیریت  مدیرکل  و بروزرسانی شود. 
کرد: ایجاد ظرفیت نیروگاه های خورشیدی جایگزین نیروگاه های 
عادی 5000 هزارمگاوات در طول چهارسال که ۱000 مگاوات نیروگاه 
خورشیدی امسال با مشارکت فولادمبارکه و بخش های دیگر شکل 
گرفت. وی افزود: موضوع دیگری که مورد پیگیری قرار گیرد بحث 
توزیع سوخت پاک است که در همه جایگاه های سوخت استان 

اصفهان هم گازوئیل و هم بنزین پاک توزیع می شود.

ج کند شهرداری اصفهان ناوگان فرسوده حمل و نقل عمومی را از رده خار

جاده ای  نقل  و  حمل  و  راهداری  مدیرکل  فلاح:  ماهان   - شرقی  آذربایجان 
آذربایجان شرقی با اشاره به هماهنگی های لازم بین دستگاه های مرتبط 
در حوزه راهداری، گفت: در مواقع بارش سنگین برف و بروز مشکل در 
راه های ارتباطی استان، اولویت اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده 

استان، برف روبی و مسیرگشایی راه های اصلی است.
اورجعلی علیزاده افزود: بعد از آن مسیرگشایی راه های روستایی انجام 
می شود و در پاره ای مواقع به علت سخت گذر بودن راهِ برخی روستاها، 
این کار زمان بر است بنابراین لازم است اطلاع رسانی های لازم در خصوص 
علت طولانی شدن مسیرگشایی ها به مردم به ویژه از طریق رسانه ها انجام 
شود. وی با بیان اینکه راهداری با تمام قوا برای ایمن سازی جاده ها به خصوص 
در فصل زمستان و روزهای برفی تلاش می کند، اظهار کرد: در تردد و حمل و نقل های جاده ای ایمن، 
دستگاه های متعددی دخیل هستند از این رو با توجه به شرایطی که در فصل زمستان بر جاده های حاکم 

می شود لازم است دستگاه های مربوط در صورت نیاز حتی از تردد وسایل نقلیه باری و مسافری جلوگیری 
کنند تا از بروز حوادث احتمالی جلوگیری شود.

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان شرقی با اشاره به وجود نقاط کورِ متعدد در راه های 
ارتباطی استان، گفت: در آزاد راه تبریز - زنجان حدود 6 نقطه کور وجود دارد که با رفع آنها، ضمن پیشگیری 

از بروز حوادث جاده ای، کمک بزرگی به راهداری می شود.
علیزاده، با بیان اینکه موضوع زایمان زنان باردار در مواقع جوی نامناسب و روستاهای دورافتاده به دغدغه 
اداره کل راهداری تبدیل شده است، ادامه داد: ضروری است بانوانی که در روستاهای دورافتاده  استان 
به موعد زایمان خود نزدیک می شوند، پیش از بسته شدن راه ها به نزدیک ترین بیمارستان یا مرکز درمانی 

منطقه منتقل و از بروز هرگونه مشکل برای مادر و نوزاد پیشگیری شود.
وی سوخت رسانی سیار را از الزامات جاده ای در فصول سرد سال اعلام کرد و یادآور شد: ایجاد این 
امکان به ویژه در شرایط بحرانی با هماهنگی ستاد مدیریت بحران استانداری آذربایجان شرقی می تواند به 
راننده هایی که در راه مانده و ساعت ها برای عبور از شرایط بحرانی در جاده های استان مانده اند، کمک کند.

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان شرقی:
راهداری برای ایمن سازی جاده ها تلاش می کند


